JOURNEY HIGHLIGHTS:

• King Express Train From Hanoi To Sapa • Enjoy Authentic Vietnam Cuisine Of Cha Ca Grilled Fish • The Sun World Fansipan Legend Combo Package



DAY | ARRIVING IN HANOI > CITY TOUR > LAO CAI TRAIN STATION (OVERNIGHT IN TRAIN)

Upon arrival, the appointed tour guide will welcome guests at Noi Bai international airport and immediately heading to have lunch with sample Hanoi delights at local eating outlets, like Pho (Vietnam noodle with beef or chicken broth)/ Banh Mi (Vietnam baguette). Later, we will take off from the hotel for Hanoi city tour covering Tran Quoc Pagoda, Ba Dinh Square, Hoan Kiem Lake, St. Joseph's Cathedral, Hanoi Opera House and Hanoi Old Quarter ~ The 36 Ancient Streets, Hanoi Old City Gate, Trainline street; during the tour, you will enjoy Egg Coffee (Hanoi style coffee).

After the city tour, we will proceed to have dinner at a local restaurant, and **enjoy Authentic Vietnam Cuisine Of Cha Ca Grilled Fish**Later, we will proceed to **Hanoi train station (Check-in time: 9:00 PM; Departure time: ~ 10:40 PM – 06:25 AM the Next morning).*****Tour guide services & program in Hanoi ends. Freshen up services before dinner time will be provided on a sharing basis

Meals: Lunch & Dinner (Authentic Vietnam Cuisine Of Cha Ca Grilled Fish)



HANOI > SAPA VALLEY > CAT CAT VILLAGE > SAPA TOWN (OVERNIGHT IN SAPA VALLEY)

The train will reach Lao Cai station around **6:25 AM**. Shuttle bus will pick up guest at Lao Cai Train station and transfer to Sapa Town (Approximately 60 mins ~ 30 km distance). Pax can have quick refreshen up at hotel. **Breakfast at a local restaurant with Vietnamese noodles**. The tour guide will pick up guests from hotel and escort the guests for a walking tour to visit **Cat Cat-the old village** of ethnic groups, especially Black H'Mong. The road leading to Cat Cat Village is an easy and interesting route for trekking. The spot is only within 30 minutes of walking from Sapa center; and the hike through the mountains will offer tourists a wonderful view of the rice paddies, waterfall, or even water buffaloes grazing leisurely. Visiting Cat Cat, tourists will be impressed by the peaceful picturesque sceneries and also a chance to have a glimpse into the daily life of local ethnic people, as well as take part in traditional activities such as weaving fabric. The tourists may purchase some traditional souvenirs and handicrafts right from the craftsmen and also buy some local food sold on the way upcoming to the hill. Back to Sapa Valley for lunch at a local restaurant.

In the afternoon, we will visit the Sapa Town Square, Sapa Church, Sapa Culture Museum, and Sapa Market.

Back to hotel for check in and refresh. Dinner at the restaurant. After dinner, we will return hotel and tour programs, and services end.

Meals: Breakfast (local restaurant with Vietnamese noodles), Lunch & Dinner



DAY 3 SAPA > FULL DAY TOUR AT SUN WORLD FANSIPAN LEGEND > SAPA (OVERNIGHT IN SAPA)

The tour guide will meet up with guests around 08.00 AM and escort guests to walk to Sapa town ~ Sun Plaza station to ride on Muong Hoa Hiking Train to Sun World Fansipan Legend station. The **Sun World Fansipan Legend Combo Package covers the Muong Hoa train ticket + cable car charges + entrance fees + funicular ride to the peak of Fansipan Mountain + buffet lunch at Van Sam Restaurant.**Guests normally spend more than four hours here to enjoy the panoramic view in this theme park.

Sun World Fansipan Legend ~ attractions in the resort include The Highest Flagpole in Indochina, a tram ride climbing on Fansipan peak also there are eleven Buddhist spiritual sites and the most astonishing is The Great Buddha statue ~ which is the highest bronze Buddha statue in Vietnam located at an altitude of over 3000m, with a height of 21.5m cast by more than 50 tons of copper under modern technology of 3 floors, and The Guan Yon statue ~ is cast in bronze, 12m high, weighs 18 tons.

In the afternoon, we will visit **Moana Sapa** ~ a stunning check-in complex with iconic photo spots like the infinity swing, Bali gate, golden hand sculpture, and breathtaking views of the Hoàng Liên Sơn mountains.

Dinner today will be at your own arrangement.

Meals: Breakfast & Lunch



DAY 4 SAPA > HANOI (OVERNIGHT IN HANOI)

Enjoy a free & easy morning in Sapa to relax or explore the town at your own pace. Our driver will pick you up at **2:00 PM** and transfer you back to Hanoi. Transfer the guests back to the hotel, then the tour program, tour guide, and transport services end.

REMARKS:

Lunch and dinner are at self-arrangement today. The hotel is located in the tourist's belt area, and there are many choices of restaurants available nearby to the hotel. The guests may enjoy meals in all kinds of restaurants with budgets from USD 5.00 to USD 20.00

Meals: Breakfast

DAY 5 DEPART HANOI

Enjoy free time at leisure until the scheduled transfer to the airport for your departure flight, bringing home "A wonderful memories of an unforgettable holiday in Vietnam"

Meals: Breakfast



INCLUSION

TRANSFER:

- Round-trip transfer services from Noi Bai International Airport to the hotel in Hanoi.
- 01 WAY TRANSFER BY King Express Train From Hanoi To Sapa (4-berth cabin sharing)
- 01-way trip transfer services WITH LIMOUSINE VAN FROM SAPA TO HANOI (can be replaced by sleeping bus)
- Suite Cabin, sharing on Day (01) before departing the train station
- Transfer services from Lao Cai train station to Sapa Valley (40-minute duration)

ACCOMMODATION:

- One night's stay on KING EXPRESS TRAIN (4-SLEEPING CABIN) or similar class
- Two nights' accommodation in Sapa Valley at Relax Hotel & Spa or similar class + daily buffet menu breakfast
- One night's accommodation in Hanoi as above proposed hotels + daily buffet breakfast.

MEALS:

- Meal arrangement as proposed in the itinerary (03 lunch + 02 dinner)
- Meals Highlight (01): Lunch
 - Pho (Vietnam soup noodle/ Banh Mi (Vietnam Baguette)/ Bun Cha + Hanoi style Egg Coffee
- Meals Highlight (02): Dinner
 - Vietnamese Authentic cuisine with Cha Ca Grilled Fish
- Two bottles of drinking water will be provided daily inside the tour coach.

TOURS:

- Tour commentaries by local tour guides will be conducted in ENGLISH or MANDARIN.
- Admission fees to all attractions, meal arrangements, and transport charges as mentioned in the tour itinerary.

EXCLUSION

- Round-trip airfares from Malaysia to Vietnam.
- Comprehensive travel insurance policy from the guests' country of origin.
- Tips for local tour guide and driver @ RM 15.00/GUEST/DAY will be pre-collected
- All kinds of personal and incidental bills such as telephone bills, laundry services, room services, tour activities,
 and meals not mentioned in the tour programs, etc.
- Single Supplement rate applies for hotels only, excludes private cabin on the King Sapa Express train
- Travel Insurance



REMARKS:

- In this promotion tour package, BUY 03 FREE 01, we will provide two rooms based on twin sharing only.
- Hotel extension room rates are inclusive of miscellaneous service charges, government taxes, and breakfast for 02 guests per room per night only.
- Applicable to children aged 2-11 years old only.
 - From 12 years old or 1m4 height will be considered as an adult
 - Sharing a room with 02 adults with an extra bed/from 1m to under 1m4 = 85% of adult fares.
 - Sharing a room with 02 adults without an extra bed//from 1m to under 1m4 = 50% of adult fares.
- Surcharge for Upgrade to Private tour
 - 2 Pax: surcharge RM 1000.00/vehicle for both ways Hanoi Sapa Hanoi (4-seat car)
 - 3 pax: surcharge RM 1045.00/vehicle for both ways Hanoi Sapa Hanoi (7-seat car)
 - 4 pax 5 pax: surcharge: RM 1100.00/vehicle for both ways Hanoi Sapa (16-seat Ford Transit)
 - From 6 pax: free upgrade to private vehicle
- Surcharge for Peak season/holidays is applicable for the following days:

HOLIDAYS	DATE 2025	SURCHARGE (PER PAX PER DAY)
Christmas day	24 - 25 Dec	RM 55.00
New Year's Eve	31 Dec	RM 112.00
HOLIDAYS	DATE 2026	SURCHARGE (PER PAX PER DAY)
New Year holiday	OI JAN	RM 112.00
Lunar New Year holiday	14 – 15 Feb 20 – 21 Feb	RM 55.00
	16 – 19 Feb	RM 112.00
Hung King Ceremony	26 Apr	RM 55.00
Vietnam Reunification Day & International Labor Day	30 Apr - 01 May	RM 55.00
Vietnam's National Day	02 Sep	RM 55.00



行程亮点:

• 乘坐 King Express 夜火车 从河内前往沙坝(Sapa)• 品尝越南正宗美食——查卡烤鱼(Cha Ca Grilled Fish)• 番西邦传奇乐园套票 (Sun World Fansipan Legend Combo Package)



笙 — 天 抵达河内 > 河内市区游 > 前往老街火车站(夜宿火车上)

抵达内排国际机场后,由专职导游接机。随后前往当地餐厅享用午餐,品尝河内特色美食,如 Pho 越南米粉(牛肉或鸡汤底)、Banh Mi 越南法棍等。下午展开河内市区游览,参观镇国寺、巴亭广场、还剑湖、圣若瑟大教堂、河内大剧院、河内旧城区(三十六条古街)、河内古城门及铁道街。游览途中特别安排品尝蛋咖啡,体验独特的河内风味。

晚餐于当地餐厅享用越南正宗美食——查卡烤鱼(Cha Ca Grilled Fish)。晚餐后送往河内火车站,办理登车手续(办理时间21:00;列车 开车时间约22:40,次日06:25抵达老街)。

餐食安排:午餐、晚餐(正宗越南查卡烤鱼)



筆 __ 天 河内 > 沙坝山谷 > 卡卡特村 (CAT CAT-THE OLD VILLAGE) > 沙坝镇 (宿沙坝山谷)

火车将于上午约 6:25 抵达老街火车站。专车将在老街火车站接客人前往沙坝镇(约 60 分钟车程,30 公里)。抵达后,客人可先在酒店稍作梳洗。随后在当地餐厅享用早餐,品尝越南米粉。导游将在酒店接客人,陪同前往卡卡特村进行徒步游览。卡卡特村是少数民族古老村落,尤其以黑苗族为主。通往卡卡特村的道路轻松有趣,从沙坝中心徒步仅需约 30 分钟。沿途可欣赏到稻田、瀑布,甚至是悠闲吃草的水牛。参观卡卡特村时,游客将被宁静如画的风景所吸引,并有机会一窥当地少数民族的日常生活,还可参与传统活动,如纺织织布。游客还可直接向手工艺人购买传统纪念品和手工艺品,也能在前往山坡的途中品尝一些当地小吃。中午返回沙坝山谷,在当地餐厅享用午餐。下午将参观沙坝镇广场、沙坝教堂、沙坝文化博物馆及沙坝市场。之后返回酒店办理入住并稍作休息。晚餐于餐厅享用。晚餐后返回酒店,当日行程及服务结束。

餐食安排: 早餐(当地餐厅越南米粉)、午餐、晚餐



第三天 沙坝 > 全天游览番西邦太阳世界乐园 (SUN WORLD FANSIPAN LEGEND) > 沙坝 (夜宿沙坝)

导游将于上午约 08:00 与客人会合,陪同步行前往沙坝镇的 Sun Plaza 站,乘坐 Muong Hoa 登山小火车前往番西邦太阳世界乐园站。 番西邦太阳世界套票包含:Muong Hoa 小火车票 + 缆车票 + 入场费 + 登顶小火车票 + Van Sam 餐厅自助午餐。游客通常会在这里停留四小时以上,尽情欣赏主题公园内的全景美景。

番西邦太阳世界乐园的景点包括:中南半岛最高旗杆、攀登番西邦峰的缆车之旅,以及十一处佛教圣地。其中最为壮观的是越南最高的青铜佛像——大佛,高 21.5 米,位于海拔 3000 米以上,由 50 多吨铜铸造而成,分三层工艺铸造完成;此外还有观音像,高 12 米,由青铜铸造,总重达 18 吨。

下午前往 Moana Sapa —— 这是一个令人惊叹的网红打卡综合区,拥有无边秋千、巴厘岛门、金手雕塑等标志性摄影景点,并可饱览黄连山脉的壮丽景色。 今日晚餐请自理。

餐食安排: 早餐、午餐



第四天 [沙坝 > 河内 (夜宿河内)]

上午在沙坝自由活动,您可放松休息或自行探索小镇。下午 2:00 司机将前来接送,返回河内。抵达后送回酒店,行程、导游及交通服务结 **

备注: 今日午餐与晚餐需自理。酒店位于旅游区,周边餐厅选择众多,客人可根据喜好前往不同餐厅用餐,餐费预算约为5至20美元。

餐食安排: 早餐

第五天 离开河内

自由活动至指定时间,由专车送往机场,乘搭航班返回温馨的家,带回"越南难忘假期的美好回忆"。

餐食安排: 早餐



价格包含

交通:

- 河内内排国际机场至酒店往返接送服务
- 河内至沙坝单程 King Express 夜班火车(4人软卧车厢共享)
- 沙坝至河内单程豪华商务车接送(可更换为卧铺巴士)
- 出发前第1天于火车站套房候车室(共享使用)
- 老街火车站至沙坝山谷接送服务(车程约 40 分钟)

住宿:

- 1晚 King Express 夜班火车住宿(4人软卧车厢)或同等级
- 2 晚沙坝山谷 Relax Hotel & Spa 或同等级酒店(含每日自助早餐)
- 1晚河内市区酒店(依提案酒店安排,含每日自助早餐)

餐食:

- 按行程所列餐食安排(3午餐+2晚餐)
- 美食亮点 (1): 午餐 —— 越南牛肉/鸡肉汤粉 Pho、越南法棍 Banh Mi、烤肉米粉 Bun Cha + 河内风味蛋咖啡
- 美食亮点 (2): 晚餐 —— 越南地道美食之"查卡烤鱼"
- 每日旅游巴士车上提供 2 瓶矿泉水

行程与门票:

- 当地专业导游(英语或普通话讲解)
- 行程中所列景点门票、餐饮及交通费用

价格不包含

- 马来西亚至越南往返机票
- 当地导游与司机小费: RM15.00/人/天(需预先收取)
- 各类个人及杂费,如电话费、洗衣服务、客房服务、行程外的活动及餐饮等
- 单人房差(仅适用于酒店,不适用于 King Sapa Express 火车私人包厢)
- 旅游保险



备注:

- 在本次促销套票 买三送一 中,仅提供两间客房,均为双人共享房型。
- 酒店延住房价已包含杂费、政府税及每间客房每晚2位客人的早餐。
- 仅适用于 2-11 岁儿童。
 - 。 12 岁及以上或身高 1.4 米及以上视同成人收费。
 - 。 与两位成人同房并加床 / 身高 1 米至不足 1.4 米 = 收取成人价的 85%。
 - 。 与两位成人同房且不加床 / 身高 1 米至不足 1.4 米 = 收取成人价的 50%。
- 河内 ↔ 沙坝 私人专车附加费
 - 。 2位贵宾: 附加费 RM 1,000.00 / 每辆车(4座轿车)
 - 。 3位贵宾: 附加费 RM 1,045.00 / 每辆车(7座轿车)
 - 。 4-5位贵宾: 附加费 RM 1,100.00 / 每辆车(16座福特Transit)
 - 。 6位或以上贵宾: 免费升级为私人专属车辆。
- 旺季/节假日附加费适用于以下日期:

假期	日期 (2025)	附加费 (每人每日)
圣诞节	24 - 25 Dec	RM 55.00
新年前夕	31 Dec	RM 112.00
假期	日期 (2026)	附加费 (每人每日)
元旦假期	OI JAN	RM 112.00
农历新年假期	14 – 15 Feb 20 – 21 Feb	RM 55.00
	16 – 19 Feb	RM 112.00
雄王祭祖日	26 Apr	RM 55.00
越南统一日 & 国际劳动节	30 Apr - 01 May	RM 55.00
越南国庆日	02 Sep	RM 55.00

Please Choose Your Preferred Hotel in Hanoi

OPTION A: • (4*) LA DOLCE VITA /CHALCEDONY HOTEL/ (4*) BONNE NUITE HOTEL/ (3*) ECO LUXURY HOTEL X 01 NIGHT • (3*) SAPA VALLEY AT RELAX HOTEL & SPA OR SIMILAR X 2 NIGHT • KING EXPRESS TRAIN (4-SLEEPING CABIN) OR SIMILAR CLASS X 01 NIGHT		SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 280/PAX		HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 230/ROOM	
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX
RM 1,699 X 02	RM 1,699 X 03	RM 1,699 X 04	RM 1,699 X 05		RM 1,699 X 06

OPTION B: • (4*) TRU BY HILTON/ THANG LONG OPERA HOTEL/GRAND CITITEL HOTEL/FLOWER GARDEN HOTEL X 01 NIGHT • (3*) SAPA VALLEY AT RELAX HOTEL & SPA OR SIMILAR X 2 NIGHT • KING EXPRESS TRAIN (4-SLEEPING CABIN) OR SIMILAR CLASS X 01 NIGHT		SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 315/PAX		HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 280/ROOM	
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX
RM 1,799 X 02	RM 1,799 X 03	RM 1,799 X 04	RM 1,799 X 05		RM 1,799 X 06

OPTION C: • (4*) THE Q HOTEL/THE Q BOUTIQUE HOTEL OR SIMILAR CLASS X 01 NIGHT • (3*) SAPA VALLEY AT RELAX HOTEL & SPA OR SIMILAR X 2 NIGHT • KING EXPRESS TRAIN (4-SLEEPING CABIN) OR SIMILAR CLASS X 01 NIGHT		SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 335/PAX		HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM 380/ROOM	
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX
RM 1,819 X 02	RM 1,819 X 03	RM 1,819 X 04	RM 1,819 X 05		RM 1,819 X 06

OPTION D: • (5*) HERITAGE HAM LONG HOTEL/ (4*) THE REY HOTEL X 01 NIGHT • (3*) SAPA VALLEY AT RELAX HOTEL & SPA OR SIMILAR X 2 NIGHT • KING EXPRESS TRAIN (4-SLEEPING CABIN) OR SIMILAR CLASS X 01 NIGHT		SGL SUPPLEMENT 单人间: RM 365/PAX		HOTEL EXTENSION 延长住宿: RM380/ROOM	
02 PAX	03-04 PAX	05 PAX	06 PAX		07-08 PAX
RM 1,859 X 02	RM 1,859 X 03	RM 1,859 X 04	RM 1,859 X 05		RM 1,859 X 06